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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXV/21 

 
z XXXV sesji zwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka 
 

z dnia 28 grudnia 2021 r. 
 
 

 
 

 

 

Tematyka sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

5. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym i rocznym. 

7. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym. 

8. Wnioski. 

9. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2022-2029. 

10. Uchwalenie budżetu gminy na 2022 rok. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach różnych 

12. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

13. Zamknięcie obrad XXXV sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

 

 

 

 

 



Rada Gminy Wręczyca Wielka na XXXV sesji zwyczajnej w dniu 28 grudnia  

2021 roku podjęła następujące uchwały: 
 

1) Uchwała Nr XXXV/292/21 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wręczyca Wielka na lata 2022-2029, 
 

2) Uchwała Nr XXXV/293/21 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 
 

3) Uchwała Nr XXXV/294/21 w sprawie uchwalenia Uchwały Budżetowej Gminy Wręczyca 

Wielka na rok 2022,  
 

4) Uchwała Nr XXXV/295/21 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego, 
 

5) Uchwała Nr XXXV/296/21 w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola z oddziałem 

integracyjnym im. Małego Księcia  we Wręczycy Wielkiej, 
 

6) Uchwała Nr XXXV/297/21 w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych oświatowych 

jednostek budżetowych, 
 

7) Uchwała Nr XXXV/298/21 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w gminie Wręczyca Wielka na rok szkolny 2021/2022, 
 

8) Uchwała Nr XXXV/299/21 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Wręczyca Wielka oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 
 

9) Uchwała Nr XXXV/300/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 
 

10) Uchwała Nr XXXV/301/21 w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody                                

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wręczyca Wielka”, 

 

11) Uchwała Nr XXXV/302/21 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych                         

i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Wręczyca Wielka, 
 

12) Uchwała Nr XXXV/303/21 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
 

13) Uchwała Nr XXXV/304/21 w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy Rady Gminy i stałych 

Komisji Rady Gminy na 2022 rok, 
 

14) Uchwała Nr XXXV/305/21 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                                    

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, 
 

15) Uchwała Nr XXXV/306/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok,  
 

16) Uchwała Nr XXXV/307/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wręczyca Wielka na lata  2021-2029. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych umieszczony jest na stronie podmiotowej Gminy Wręczyca 

Wielka: http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/ w zakładce: 

Organy/Rada Gminy/Sesje/Imienne wykazy głosowań radnych.  

Wykaz głosowania imiennego z sesji Rady Gminy w dniu 28 grudnia 2021 roku stanowi 

jednocześnie załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/


 
RG.0002.12.2021                             

P R O T O K Ó Ł   Nr XXXV/21 

 

z XXXV sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, 

odbytej w dniu 28 grudnia 2021 r. w  godz.12.08 – 14.33 

  w sali narad Urzędu Gminy we Wręczycy Wielkiej 
_ _  _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  

 

W sesji udział wzięli: 
-  12  Radnych                       -  wg listy obecności   

-  Pan Tomasz Osiński          -  Wójt Gminy 

-  Pani Magdalena Kasprzak -  Sekretarz Gminy 

-  Pani Barbara Jezior            -  Skarbnik Gminy 

-  Pani Aleksandra Cieśla-Fornal - Adwokat, obsługa prawna Urzędu Gminy  

-  Pan Henryk Kiepura                  - Starosta Powiatu Kłobuckiego (w I części sesji, przed przerwą) 
 

Dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy: 

-  Pani Janina Kluba        -  Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

-  Pan Andrzej Kała         -  Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury                   

-  Pan Mateusz Wąsiński -  Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych 
 

Porządek obrad sesji (przyjęty przez Radę Gminy po zmianach): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

5. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym i rocznym. 

7. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym. 

8. Wnioski. 

9. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2022-2029:  

1) odczytanie opinii VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach      

z dnia 14 grudnia 2021 r. o przedłożonym przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka projekcie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata                   

2022- 2029,  

2) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca  

Wielka na lata 2022-2029.  

10. Uchwalenie budżetu gminy na 2022 rok:  

1) odczytanie opinii VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach  

z dnia 14 grudnia 2021 r. o przedłożonym przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka projekcie 

uchwały budżetowej na 2022 rok wraz z uzasadnieniem,  

2) odczytanie wniosków i opinii Komisji Rady Gminy w sprawie projektu budżetu gminy, 

3) dyskusja,  

4) podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

5) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Uchwały Budżetowej Gminy Wręczyca Wielka na 

rok  

2022,  

6) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego.  
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11. Podjęcie uchwał w sprawach różnych: 

1) w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola z oddziałem integracyjnym im. Małego 

Księcia  we Wręczycy Wielkiej, 

2) w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych oświatowych jednostek budżetowych, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Wręczyca 

Wielka na rok szkolny 2021/2022, 

4) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Wręczyca Wielka oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

5) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 

6) w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Wręczyca Wielka”, 

7) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości                   

za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych z terenu Gminy Wręczyca Wielka, 

8) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

9) w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy Rady Gminy i stałych Komisji Rady Gminy                        

na 2022 rok, 

10) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, 

11) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok,  

12) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata                   

2021-2029. 

12. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

13. Zamknięcie obrad XXXV sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

 

Ad. 1. 

           Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant dokonał otwarcia XXXV sesji zwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka, zwołanej na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                             

o samorządzie gminnym. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że sesja jest prawomocna,                    

w związku z czym Rada Gminy może podejmować prawomocne uchwały. 

W sesji uczestniczy 12 Radnych.   

Radni w osobach: Radna Pani Barbara Bogus, Radny Pan Piotr Wydmuch oraz Radna Pani 

Małgorzata Zatyka – nieobecni usprawiedliwieni. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powitał zaproszonych Gości, Radnych, 

oraz Mieszkańców Gminy. 

 

Ad.2. 

          Przedstawienie porządku obrad. 
 

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że Państwo Radni                               

w ustawowym terminie otrzymali porządek dzisiejszej sesji, po czym zapytał, czy do porządku obrad 

ktoś chciałby zgłosić jakieś zmiany.  
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Radny Pan Janusz Ogłaza zgłosił wniosek o wycofanie z proponowanego porządku obrad dzisiejszej 

sesji, projektu uchwały zawartego w Punkcie 11, p.pkt 1 – tj.  projektu uchwały w sprawie podjęcia 

apelu dotyczącego zapewnienia jednostkom samorządu terytorialnego udziału w dochodach 

publicznych odpowiednio do przypadających im zadań. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie wniosek j/w.  
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
  

Głosowanie imienne nr 1 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                        

0 „wstrzymujących się”) przyjęła wniosek Radnego Pana Janusza Ogłazy o wycofanie                           

z proponowanego w materiałach na sesję porządku obrad XXXV sesji zwyczajnej,                       

projektu uchwały w Punkcie 11. p.pkt 1.  (projektu uchwały w sprawie podjęcia apelu dotyczącego 

zapewnienia jednostkom samorządu terytorialnego udziału w dochodach publicznych odpowiednio 

do przypadających im zadań.) 
 

    W związku z przegłosowaniem wniosku j/w, projekt uchwały „w sprawie podjęcia apelu 

dotyczącego zapewnienia jednostkom samorządu terytorialnego udziału w dochodach publicznych 

odpowiednio do przypadających im zadań”, został wykreślony z porządku obrad, w wyniku czego                   

w Punkcie 11. kolejne p. punkty, uległy odpowiednio przesunięciu wzwyż.  
 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński, który zgłosił następujące wnioski                            

do proponowanego w materiałach na sesję porządku obrad: 

1) O wykreślenie w Pkt-cie 11  (po uwzględnieniu pierwszej zmiany z wniosku Radnego Pana 

Janusza Ogłazy) p. punktu 6, tj. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Golce,  

2) W miejsce po wykreśleniu projektu uchwały j/w,  w  tymże Punkcie 11, p. punkcie 6 – 

wprowadzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody                               

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wręczyca Wielka”, 

3) O dopisanie w Punkcie 6. porządku obrad: Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie 

międzysesyjnym, słów „i rocznym”. 
 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie porządek obrad XXXV 

sesji zwyczajnej Rady Gminy, uwzględniający zmianę z wniosku Radnego Pana Janusza Ogłazy oraz  

wszystkie zmiany z wniosku Wójta Gminy (wymienione w punktach 1-3 j/w). 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
  

Głosowanie imienne nr 2 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                        

0 „wstrzymujących się”) przyjęła porządek obrad XXXV sesji zwyczajnej w brzmieniu jak                   

na wstępie protokołu, tj. z uwzględnieniem zmiany z wniosku Radnego Pana Janusza Ogłazy 

oraz zmian z wniosków Wójta Gminy. 
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Na skutek przegłosowania porządku obrad, uwzględniającego zgłoszone wnioski,                                  

zostały wykreślone z proponowanego w materiałach na sesję projekty uchwał: 

- w sprawie podjęcia apelu dotyczącego zapewnienia jednostkom samorządu terytorialnego udziału                     

w dochodach publicznych odpowiednio do przypadających im zadań (Pierwotnie Pkt 11 p.pkt 1), 

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości gruntowej położonej                 

w miejscowości Golce (Pierwotnie Pkt 11 p.pkt 7, po przesunięciu p.pkt 6); 
 

Został wprowadzony do porządku obrad XXXV sesji zwyczajnej Rady Gminy: 

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Wręczyca Wielka” (Pkt 11 p.pkt 6); 
 

Punkt 6 porządku obrad otrzymał brzmienie: 

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym i rocznym. 
 

(Nowy projekt uchwały wprowadzony do porządku obrad został Radnym dostarczony w przededniu 

sesji drogą elektroniczną). 
 

Ad.3.  

          Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
  

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że Państwo Radni w ustawowym 

terminie otrzymali protokół z ostatniej sesji, jak również w formie papierowej wyłożony był                         

do wglądu w Biurze Rady.                                     
 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma do tego protokołu jakieś 

wnioski, ewentualnie chciałby coś nanieść.  
 

Do protokołu z sesji z dnia 26 listopada 2021 r.  wniosków i naniesień nie zgłoszono. 
 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał protokół z ostatniej 

sesji pod głosowanie. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 3 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                                     

0 „wstrzymujących się”) przyjęła protokół z XXXIV sesji zwyczajnej z dnia 26 listopada 2021 r. 
 
 

 

Ad.4. 
 

         Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 
 

         Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, iż w okresie od ostatniej sesji                  

do dnia dzisiejszego do Rady Gminy nie wpłynęło żadne pismo. 

W związku z czym Pan Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  
 

Ad.5. 
 

         Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    
 

         Wprowadzając do niniejszego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy                            

Pan Marek Prubant poinformował, iż wyniknęła taka sytuacja, że 3 osoby, które są w Komisji 

Rewizyjnej, a mianowicie: Pani Małgorzata Zatyka – Przewodnicząca Komisji oraz Pani Barbara 

Bogus i Pan Piotr Wydmuch – członkowie, są na dzisiejszej sesji nieobecni, usprawiedliwieni. 
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Wobec powyższego Pan Przewodniczący poprosił Pana Wiesława Żerdzińskiego 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, o odczytanie przygotowanego przez Komisję Rewizyjną 

Sprawozdania  z pracy w okresie międzysesyjnym.  
 

 

1)  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Żerdziński w zastępstwie Przewodniczącej 

Komisji Rewizyjnej Pani Małgorzaty Zatyka – złożył sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
 

Do sprawozdania pytań nie zgłoszono, w/wym. zostało poddane pod głosowanie. 
 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 4 – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                           

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy                      

w okresie międzysesyjnym. 
 

(sprawozdanie – załącznik nr 3 do protokołu) 

 

        Następnie na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy głos zabrał Przewodniczący Komisji 

Budżetowej. 
 

2)  Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Janusz Ogłaza złożył sprawozdanie z pracy Komisji 

Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym (wspólne 

posiedzenie Komisji). 
 

Do sprawozdania pytań nie zgłoszono, w/wym. zostało poddane pod głosowanie. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 5 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetowej i Komisji Polityki 

Społecznej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
 

(sprawozdanie – załącznik nr 4 do protokołu) 

 

Ad.6. 
 

         Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym i rocznym. 
        

         W pierwszej kolejności Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z działalności 

za okres od 26 listopada 2021 r. do 28 grudnia 2021 r.  
 

(Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie międzysesyjnym – załącznik nr 5 do protokołu) 
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      Po przedstawieniu informacji z działalności w okresie międzysesyjnym, Pan Wójt oznajmił,                  

że jeżeli chodzi o sprawozdanie roczne, przygotowana została dla Państwa Radnych prezentacja,                     

po czym zaprosił Zgromadzonych do jej obejrzenia. 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński zaprezentował Radzie Gminy film, w którym przedstawił 

ważniejsze zadania i inwestycje zrealizowane w mijającym 2021 roku w poszczególnych 

miejscowościach gminy. 
 

Link do prezentacji dot. rocznej działalności Wójta Gminy  

(Gmina Wręczyca Wielka – podsumowanie roku 2021) 
 

 https://www.youtube.com/watch?v=PDBiEBt_FAY 
 

      Po zakończeniu prezentacji z rocznej działalności, Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński                              

zwrócił się do Zgromadzonych słowami: 

- Korzystając z okazji, chciałbym bardzo serdecznie podziękować Radzie Gminy Wręczyca Wielka 

za wsparcie  w rozwiązywaniu wielu problemów minionego roku. Życzyłbym sobie, aby przyszły rok 

był łatwiejszy, ale na to się nie zapowiada.  

Serdecznie dziękuję też Panu Staroście za wsparcie i współpracę na wielu płaszczyznach.                        

Przed nami kolejny ciężki rok związany z pandemią, ale nie tylko. Serdecznie dziękuję i proszę                     

o dalszą dobrą współpracę. Dziękuję bardzo.  
 

       Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą,                        

aby prezentację, którą przedstawił Radzie Gminy z działalności w okresie rocznym, umieścić również 

na stronie internetowej Urzędu Gminy Wręczyca Wielka. 
 

Wójt Gminy potwierdził, że tak będzie. 
 

Pytań do Wójta Gminy w zakresie przedstawionej informacji z działalności międzysesyjnej oraz 

rocznej nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy poddał ją pod głosowanie. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 6 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  0 „przeciw”,                            

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej                       

i rocznej. 
 

Ad.7.  

           Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym. 
 

 

           Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z realizacji uchwał i wniosków                    

za okres od 26 listopada 2021 r. do 28 grudnia 2021 r.  
 

Pytań do informacji nie zgłoszono. W/wym. została poddana pod głosowanie. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się - 0 
 

 Głosowanie imienne nr 7 – załącznik nr 2 do protokołu 

https://www.youtube.com/watch?v=PDBiEBt_FAY
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W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                   

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z realizacji uchwał i wniosków                 

w okresie międzysesyjnym. 
 

(informacja – załącznik nr 6 do protokołu) 

Ad.8. 

          Wnioski. 
 

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant po otwarciu niniejszego punktu oznajmił,                            

iż na sesji obecny jest Pan Starosta, więc jeżeli Radni będą mieli jakieś wnioski czy pytania  również 

do Pana Starosty, to bardzo prosi o zgłaszanie.  

Równocześnie Pan Przewodniczący zwrócił się do Pana Starosty z propozycją, że jeżeli chciałby 

zabrać głos, to bardzo prosi. 

          Jako pierwszy głos zabrał Starosta Powiatu Kłobuckiego Pan Henryk Kiepura, który                             

w pierwszych słowach zwracając się do Wysokiej Rady i Przewodniczącego Rady Gminy, 

podziękował za zaproszenie, po czym oznajmił, iż chciałby przedstawić kilka obszarów. 

Pan Starosta przedstawił Zgromadzonym informacje j/n: 

-  Rozpoczyna się  nowa perspektywa Unii Europejskiej i podobnie jak w poprzedniej perspektywie, 

w uzgodnieniu z Marszałkiem będą w dyspozycji Starostwa i Gmin tzw. środki subregionalne. 

Miesiąc temu na spotkaniu naszego Zarządu Związku Gmin i Powiatów taka ostateczna propozycja 

ze strony Marszałka padła, ona jest bardzo poważna, dlatego że jest już jakby zaakceptowana przez 

Ministerstwo Rozwoju. Z kolei cały ten Program do tej pory nazywał się Regionalny Program 

Operacyjny, a teraz ta nowa perspektywa w województwie będzie się nazywała „Środki Europejskie 

dla Śląskiego”. Uzgodniona została pula dla Subregionu Północnego. My przez wiele miesięcy  

toczyliśmy rozmowy z Marszałkiem Województwa Śląskiego, dlatego że został wprowadzony nowy 

instrument tzw. Fundusz Sprawiedliwej Transformacji, czyli skierowany do obszarów pogórniczych      

i pohutniczych, z którego - my niestety jako jedyny Subregion w woj. Śląskim - zostaliśmy 

wyeliminowani ze względu na to, że nie wpisujemy się w charakterystykę tego Funduszu.  

I stan faktyczny był taki, że całe śląskie się wpisywało, a my w samym środku zostaliśmy taką 

zapomnianą wyspą, co groziło, że będziemy mieli tych pieniędzy mniej. 

Odbył się cały szereg spotkań z Marszałkiem. Początkowo był plan, żeby nam zrekompensować to co 

inne Subregiony dostaną z Funduszu Sprawiedliwej Transformacji, z tzw. narzędzia Ośrodki 

Strategicznych Interwencji, które są w gestii Ministra Rozwoju, ale okazało się, że nie wpisujemy się  

także jako Subregion w to działanie. Było bardzo ważne spotkanie z Marszałkiem Chełstowskim                   

w czerwcu tego roku, z udziałem Starosty Myszkowskiego, Częstochowskiego i Kłobuckiego. 

Ostatecznie w tej propozycji został wpisany nowy instrument, który się nazywa  - do tej pory to nie 

występowało – Kontrakt Programowy dla Subregionu Północnego. Jako jedyni taki Subregionalny 

Kontrakt mamy i tak jak nie mamy nic wpisane w Funduszu Sprawiedliwej Transformacji, to tutaj 

mamy wpisane 78 mln Euro, to już są środki na 99% do wykorzystania. 

Mamy znacznie większe środki  w tym Subregionalnym Programie, bo zaplanowane jest 137  mln  

Euro na te najbliższe lata. To jest to narzędzie, gdzie tutaj na poziomie Subregionu mamy się 

dogadać, jest wyznaczone 9 priorytetów, o których za chwilę też powiem, bo my nie ze wszystkich 

możemy skorzystać, a Gminy nie mogą skorzystać z jednego. Jak się dogadamy to te środki 

wykorzystamy, ale myślę,  że przyjmując praktykę ostatnich 7 lat, te środki wykorzystamy.  

Miejmy nadzieję, że z nadwyżką tak jak to było ostatnio, bo przypomnę, że Subregion Północny był 

Subregionem, który najlepiej wykorzystywał środki te subregionalne w całej Polsce, a Powiat 

Kłobucki – mówię tutaj o Starostwie i o 9 Gminach – najlepiej w tym Subregionie. 

Myśmy tam znacznie przekroczyli – chyba sto kilkanaście procent, to co było planowane w 2013 

roku i myślę, że podobnie będzie w roku bieżącym. 

Przyjęta przez Marszałka zasada, właściwie to wynikająca z decyzji Ministerstwa, to jest tzw. zasada 

berlińska, gdzie te środki są dzielone przy użyciu jakby dwóch parametrów, to jest liczby 

mieszkańców i poziomu bezrobocia. 
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Myśmy też tak na poziomie Subregionu podzielili na Powiaty.  

Natomiast nie tak dawno miałem spotkanie z Wójtami, Burmistrzami i Pan Wójt również był obecny, 

przyjęliśmy, że tak jak w 2013 roku u nas na Powiecie, podzielimy je proporcjonalnie do liczby 

mieszkańców. 

I tak z przypadającej nam puli 102 mln na teren Powiatu Kłobuckiego, tak jak przed 7. laty,                   

Powiat Kłobucki – 10% z tej kwoty.  

Na Zarządzie omawialiśmy już zadania, zaproponowałem cztery zadania, piąte – też o nim dzisiaj 

powiem, ale to wymaga współpracy z Gminami. 

Gmina Wręczyca też będzie miała taką bardzo przyzwoitą kwotę – 19, 5 mln zł. 

Możemy się poruszać w kilku priorytetach. 

➢ Efektywność energetyczna budynków użyteczności publicznej – my jako Starostwo tutaj 

mamy kwotę 2 mln zł. Będziemy chcieli z tej puli skorzystać. Zleciliśmy już za ponad 100 tys. 

dokumentację na całkowitą modernizację i termomodernizację Zespołu Szkół nr 2 w Kłobucku                       

i będziemy chcieli ten  budynek gruntownie wyremontować. 

Tych pieniędzy z pewnością nie wystarczy, ale gdzieś jeszcze będziemy szukać. 

Efektywność energetyczna budynków mieszkalnych – mamy tutaj jako Starostwo – 300 tys.                       

Te pieniądze będziemy chcieli oddać którejś z zainteresowanych Gmin, bo my takiej działalności     

nie prowadzimy. 

Odnawialne źródła energii - jako Starostwo mamy tutaj 2 mln 600 tys. Będziemy chcieli,                          

no oczywiście pierwsze wnioski będą składane nie wcześniej jak za rok. Myślę że to będzie 1,5 roku. 

Chcielibyśmy założyć instalacje fotowoltaiczne na naszych Zespołach Szkół, na Powiatowym 

Zarządzie Dróg w Kłobucku oraz na budynku Starostwa na ul. Skorupki, tej drugiej naszej siedzibie. 

Jeżeli takie byłoby ostateczne stanowisko interpretacji Urzędu Marszałkowskiego, chcielibyśmy 

również nowoczesne instalacje fotowoltaiczne, a być może inne instalacje, zobaczymy jak się będzie 

technologia rozwijać, zainstalować także na szpitalach w Kłobucku i w Krzepicach i może nie                      

na wszystkich, ale na większości Ośrodków Zdrowia. 

➢ Adaptacja do zmian klimatu – jednym jakby z podpriorytetów jest tutaj zatrzymywanie wody 

deszczowej, żeby jej nie spuszczać na dół, bo do góry jest susza, a na dole jest powódź.  

Chcielibyśmy tą wodę zatrzymać przy naszych Zespołach Szkół, tam gdzie mamy tereny zielone                       

i to byłby Zespół Szkół Nr 3 w Kłobucku, Zagórze w Kłobucku i Zespół Szkół w Krzepicach.                        

Mają zaproponować nam jakiś projekt, coś w rodzaju zielonej pracowni, połączone z różnego rodzaju 

roślinnością, żeby tą wodę  tam nie odprowadzać do kanalizacji burzowej, tylko ją zatrzymać na tych 

dużych terenach, jakimi tam dysponujemy. 

➢ Infrastruktura wodno-kanalizacyjna – mamy jako Powiat 800 tys. Też z tego na pewno nie 

będziemy korzystać i tak jak przed laty – dogadamy się z Gminami. 

Gospodarka odpadami komunalnymi – mamy tutaj prawie 1 200 tys. – też takiej gospodarki nie 

prowadzimy, więc zamienimy się z Gminami. 

Zrównoważony transport miejski – 1 611 tys. jest w naszej dyspozycji. Myślę, że też się zamienimy     

z Gminami. Nie będę tutaj wyprzedzał, ale są różne pomysły centrów przesiadkowych.  

 Zobaczymy jak się to będzie kształtowało. Jest jeszcze trochę czasu na ostateczne decyzje i z naszej 

strony i ze strony Gmin. 

➢ Infrastruktura Szkolnictwa Wyższego i Zawodowego – my tutaj mamy 300 tys.  Natomiast 

jako Powiat Kłobucki mamy 3 mln zł. Przy czym te 2 700 tys. jest w gestii Gmin i tutaj właśnie 

będziemy chcieli robić te zamiany, oddając na kanalizację, na śmieci, czy na budynki mieszkalne, 

komunalne. Będziemy chcieli te pieniądze skumulować i zrobić II etap rozbudowy naszej pracowni 

CNC na Zagórzu, żeby tam jeszcze poprawić warunki nauki, czyli tutaj wykorzystamy.  

Po te pieniądze też sięgał Uniwersytet Jana Długosza w Częstochowie, ale ostatecznie ustaliliśmy,                 

że takiej rekomendacji nie otrzyma i te pieniądze podzielimy między Powiat Myszkowski, 

Częstochowski i Kłobucki oraz miasto Częstochowa.  
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Z tych czterech skorzystamy na pewno, natomiast piąty priorytet nazywa się: 

➢ Zwiększenie roli kultury i turystyki w rozwoju subregionalnym; 

Ale ja bym się skupił na roli kultury. W latach 70-tych, kiedy były przebudowywane, czy w ogóle 

budowane nowe remizy, ówczesny Zarząd Oddziału Powiatowego i Komenda Zawodowej Straży 

Pożarnej utworzyła Izbę Tradycji w Państwowej Straży Pożarnej obecnej tam na terenie.  

Przetrwało to prawie 50 lat, natomiast ten budynek uległ dewastacji, został już rozebrany.                   

Komenda te eksponaty zdeponowała w innym pomieszczeniu i jest pomysł, żeby ten budynek 

odbudować już w takim właściwym standardzie, te eksponaty tam przechować, ewentualnie 

uzupełnić, zachować do przyszłych pokoleń. Tam przez te prawie 50 lat jeździły wycieczki szkolne, 

opiekował się tym jeden z oficerów komendy zawodowej, czy Państwowej Straży Pożarnej.                   

Tam są pamiątki pozbierane z terenu wszystkich gmin powiatu Kłobuckiego i z bardzo wielu 

jednostek, również z terenu Gminy Wręczyca Wielka. Być może, jeżeli przy tej wymianie pieniędzy 

uda nam się zgromadzić – tam chyba z puli Powiatu jest 8 mln zł. Jeżeli udałoby się nam minimum 

jakąś kwotę 3 mln wymienić z Gminami, to być może takiego zadania byśmy się podjęli, ale to jest 

taki na razie pomysł. Są jakby na to środki, zobaczymy czy to uda się jakoś spiąć w całość i te środki 

zgromadzić. 

     Z bieżących spraw, jakie pojawiają się tutaj we współpracy z Gminą Wręczyca Wielką, również  

czasem z dyskusji z Państwem Radnymi – albo zostały wykonane, albo są w trakcie realizacji,                          

lub niebawem będą, bo niektóre wymagają uzgodnień z Zarządem Dróg Wojewódzkich, a więc: 

- Jest na ukończeniu przebudowa mostku, takiego niebezpiecznego miejsca między Długim Kątem                 

a Borem Zapilskim – tam na dołku szczególnie zimą jest niebezpiecznie. Ten mostek jest w trakcie 

remontu. Również wiem, że odbywały się spotkania Powiatowego Zarządu Dróg z przedstawicielami 

Gminy w Borze Zapilskim, tam za sklepem, za kościołem. Tam jeden z mieszkańców wnosił,                           

że go zalewa. Z informacji jakie dzisiaj mam z PZD wynika, że zostało to wykonane. Być może jakaś 

tylko kosmetyka. 

- Wpłynął wniosek do Starostwa o obniżenie krawężników na ul. Mickiewicza we Wręczycy 

Wielkiej jak się skręca jadąc do Kłobucka w lewo, na Wręczycę Małą. Tam kilka lat temu była 

przebudowywana ta droga. Niebawem ta bariera architektoniczna, czyli obniżenie krawężnika, 

nastąpi. 

- Uzupełnimy brukowanie jeszcze na ul. Podgaj, już za torami w stronę Długiego Kąta.                             

Tam to brukowanie już zostało wykonane, poszerzono również pobocza. Wiąże się to z tym,                          

że cyklicznie zamykany jest przejazd na Borowem. Wprowadza to duże zdenerwowanie 

mieszkańców. Czasem my też jesteśmy zaskakiwani. Na razie jest deklaracja  PKP, że będą kilka dni 

wcześniej informować Powiatowy Zarząd Dróg, żeby taką informację mieszkańcom przekazywać. 

Zobowiązali się do jak najczęstszego otwierania tego przejazdu, jak również do usunięcia tych różnic 

w poziomach, bo tam też dochodziło do wielu uszkodzeń samochodów. Zobaczymy jak się PKP                      

z tego wywiąże. 

- Zapadły również w Starostwie decyzje dotyczące sporządzenia dokumentacji projektowej. 

Zleciliśmy za kwotę ponad 200 tys. zł opracowanie dokumentacji projektowej drogi powiatowej                                  

w miejscowości Kalej – Szarlejka. Wiąże się to z tym, że ta droga ma już kilkanaście lat, jak również 

w tej pierwszej części, tutaj od drogi wojewódzkiej 494 do kościoła, bardzo mocno nasilił się ruch do 

węzła w Lgocie, bo tak się ułożył potok samochodów i postanowiliśmy wymienić nawierzchnię  tej 

drogi, gdzie są wymagane jakieś interwencje dotyczące z odprowadzeniem wody, to projektant  też 

ma to przewidzieć i obliczyć. Jak również uzupełnienie miejsc, gdzie brakuje chodnika w ciągu tej 

drogi powiatowej. Tam jest ok. 2,5 km, chcemy, żeby ta droga na całym swoim ciągu miała 

przynajmniej po jednej stronie chodnik - od drogi wojewódzkiej 494 jak się jedzie na Częstochowę 

chodnik by się zaczynał, i chyba w dwóch, czy w trzech etapach ma być zaprojektowany. 

- Jutro albo pojutrze ogłosimy postępowanie przetargowe na opracowanie dokumentacji projektowej 

przebudowy drogi powiatowej relacji Praszczyki – Kałmuki. To jest też od drogi wojewódzkiej 494 

przed Pankami, z ciągiem pieszo-rowerowym lub pieszym, łączącym Kałmuki z Hutką i wzdłuż ulicy 

Długiej, patrząc w kierunku Kłobucka, po prawej stronie chodnik 2 metrowy do Warsztatów Terapii 

Zajęciowej – taką dokumentację  zlecimy. 
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- Rozmawialiśmy również o tym, ponieważ jest projekt na ul. Dębieczną, ale na razie nie chcę się za 

bardzo rozwijać, żeby nie wprowadzić w błąd.  

- Zgłaszamy projekty do „Polskiego Ładu”. Tam można zgłaszać w trzech zakresach – do 5-ciu mln, 

do 30 mln i bez limitu. 

Oczywiście z tych bezlimitowych to korzystają głównie województwa, natomiast rozmawiamy na 

temat Dębiecznej, żeby połączyć Hutkę.  Wtedy kiedy zrobiliśmy dokumentację, wspólnie na tej sali 

wstrzymaliśmy się, robiliśmy kilka innych inwestycji, ponieważ tam Gmina Wręczyca Wielka 

planowała kanalizację. Ta kanalizacja została wybudowana, więc teraz już jest front jakby otwarty    

do tego, żeby tą drogę przebudować wraz z chodnikiem. 

Rozważamy możliwość niezlecania dokumentacji, takiej typowej dokumentacji projektowej,                        

ale może programu funkcjonalno-użytkowego. Zobaczymy na Zarządzie, ale to już na Radzie 

Powiatu będziemy decydować, bo to byłoby duże zadanie. Priorytetami są jakby te, o których 

mówiłem, że już te dokumentację zlecamy.   

- Realizujemy kilka swoich zadań, również wymianę źródeł ciepła, tak jak tutaj Pan Wójt na 

prezentacji pokazywał, na terenie Gminy. My z wykorzystaniem środków unijnych – wymieniamy                                  

i kompleksowo modernizujemy źródła ciepła i ogrzewanie w Zespole Szkół w Krzepicach, Zespole 

Szkół na Skorupki  i w Obwodzie Drogowym w Przystajni. Duże zadania, w Przystajni również                     

z termomodernizacją obiektu. Wszystkie te zadania, to ponad 3 mln zł.  

Jak nam się uda pozamieniać z Gminami, to będziemy to realizować. Myślę, że uda nam się 

pozamieniać te środki, wykorzystamy. Tak było też przed 7-miu laty, ja też za tą współpracę 

dziękuję. 

Jednak muszę przypomnieć, bo do tego mnie zobowiązano, w ramach współpracy z Gminą Wręczyca 

Wielka, też wtedy przekazaliśmy w ramach tych subregionalnych środków kwotę 1,5 mln,                         

jaką dysponowaliśmy w Subregionie na termomodernizację Szkoły w Węglowicach. Tam chyba  

było zadanie za 2,5 mln. 1 mln Gmina z własnych środków, 1,5 mln z Subregionu i to zadanie jeszcze 

chyba w tamtej kadencji zostało zrealizowane.  

Dziękując za współpracę, wspomnę jeszcze o jednym obiekcie, jaki został bardzo pięknie odnowiony 

na terenie Gminy Wręczyca Wielka dzięki wspólnemu działaniu.   

Zarekomendowaliśmy jako Komitet Sterujący Subregionu Północnego do dofinansowania projekt 

Warsztatów Terapii Zajęciowej z Hutki, a właściwie to projekt TPD, bo oni są właścicielem, 

budynku WTZ-tu. Tam była  kwota ok. 1 mln 200 tys. zł. 

Dzięki tym punktom, jakie TPD od nas otrzymało, otrzymało dofinansowanie i mieliśmy 

przyjemność wspólnie ten obiekt oddać do użytku, kiedy organizowaliśmy wspólnie jako Gmina                    

i Starostwo Powiatowe I Powiatową Olimpiadę Specjalną, skierowaną do naszych 

niepełnosprawnych mieszkańców. 

Dziękuję również za współprace i współorganizację  w ramach projektu  „Muzyka w Świątyniach”, 

czyli koncert w Truskolasach Chóru Colegium Cantorum. 

Dziękuję za wspólną organizację Powiatowych Obchodów Dnia Strażaka w Kalei oraz za wspólną 

organizację posiedzenia kilkanaście dni temu Zarządu Wojewódzkiego Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych. Myślę, że to w przyszłości zaprocentuje Panie Wójcie, bo nasi Goście wyjechali                

z dobrymi wrażeniami o Wręczycy, o Gminie  i  o  Powiecie Kłobuckim. 

Bardzo serdecznie dziękuję, życzę wszystkiego dobrego w Nowym Roku. 

Jeżeli pytania są, to bardzo proszę. 
 

Radny Pan Artur Brodziak skierował pytania do Pana Starosty: 

- Jeśli można Panie Starosto, chciałem dopytać, co jest przejawem zainteresowania bardzo dużego 

mieszkańców, o kwestie, która jest generalnie w gestii Marszałka Województwa Śląskiego, 

mianowicie planowana przebudowa drogi wojewódzkiej 494. Pamiętamy, że ta inwestycja gdzieś tam 

wypadła z priorytetu i ostatnia wiedza była taka, że nie jest znany termin przesunięcia inwestycji. 

Natomiast zwłaszcza ten odcinek Szarlejka Nowa, gdzie jest brak chodnika na takiej ruchliwej 

drodze. Drugi taki newralgiczny odcinek to jest Kalej-Wręczyca, zwłaszcza w kontekście 

rowerzystów, ich bezpieczeństwa. Stąd zainteresowanie mieszkańców. 
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Jeszcze jedno pytanie odnośnie tego, co Pan Starosta powiedział, czy przewidywane projektowanie 

przebudowy tej drogi w Kalei – jakieś ramy czasowe już dziś można wskazać? 
 

Starosta Powiatu Kłobuckiego Pan Henryk Kiepura: 

- Jeżeli chodzi o drogę wojewódzką 494 – to może złe określenie, że ona spadła z priorytetu.                     

Po prostu Marszałek ją zgłosił 2 czy 2,5 roku temu do konkursu, natomiast ona nie została 

zakwalifikowana do dofinansowania. Najwyżej na liście rezerwowej i to chyba na pierwszym 

miejscu była droga nr 491 – ta przez Kamyk, Białą, ale też tam na razie nic się nie dzieje.                            

Nie wiem z jakiego powodu, być może z powodu cen, które wzrosły i oszczędności będą dopiero 

kiedy te zadania ruszą, już będzie wiadomo ile mogą kosztować. 

My z naszej strony – mówię tutaj o Starostwie i o Gminie Wręczyca Wielka w przypadku tego 

zadania zrobiliśmy wszystko co można było, czyli dużo podjęliśmy starań. W tej sali odbyło się wiele 

spotkań z projektantami i z przedstawicielami, nawet z samym Dyrektorem Wojewódzkiego Zarządu 

Dróg. Ten projekt jest bardzo szczegółowy. Ja tylko powiem, że po wielu tych spotkaniach                   

i czasem nerwowych sytuacjach, ta droga jest wyposażona w ciąg pieszy lub pieszo-rowerowy                       

od samej Przystajni, od granicy z woj. Opolskim aż do samych rogatek Częstochowy, a tutaj                          

w terenach zabudowanych chodniki czy ścieżki pieszo-rowerowe są po obu stronach.  

Możemy tylko zabiegać, podnosimy ten temat jako Subregion, natomiast zobaczymy ile ostatecznie 

Unia Europejska przeznaczy środków na drogi. Boimy się, że niewiele, ale jest ciągle ten nowy 

program „Polski Ład”, jest w drodze „Krajowy Plan Odbudowy”.  

Na jedną drogę Marszałek dostał teraz z Krajowego Planu chyba 160 mln jeżeli się nie mylę. 

Najważniejsze, że jest zrobiony projekt, bo to jest jakby wysłanie kuponu, tak jak w różnego rodzaju 

grach. Jakby nie było projektu, nie byłoby tematu. Natomiast Marszałek wyłożył tyle milionów                                  

za projekt, więc chyba traktuje go poważnie i kiedyś do tej przebudowy dojdzie.   

Co do Kalei – podpisaliśmy umowę, byliśmy tam w terenie z radnymi, z mieszkańcami,                                

z sołtysami. Jeżeli się nie mylę, Wykonawca ma pół roku na dokumentację, więc ta dokumentacja 

powinna się pojawić w połowie przyszłego roku i szukamy źródeł finansowania, żeby to zadanie 

realizować. 

My już jako Subregion trzykrotnie zwracaliśmy się do Ministra Budownictwa Pana Adamczyka,                    

dwa razy o środki na dostosowanie infrastruktury tej około autostradowej do jakby standardów 

autostrady. 

Mimo tych wszystkich uwag, wiele już tych defektów zostało usuniętych w Szarlejce, to jeżeli się nie 

przyglądamy szczegółom, to bardzo ładnie wygląda ta droga powiatowa pod autostradą.  

A jak jedziemy przez Białą, ta sama firma robi, ta sama droga, ta sama inwestycja, a tam jest 

katastrofa i wygląda to bardzo źle i też próbujemy z Generalną Dyrekcją rozmawiać.  

-  Co do Kalei, w połowie roku będzie projekt i będziemy dalej rozmawiać kiedy i z czego to 

sfinansować. Zobaczymy też jaki budżet się pojawi. 
 

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Korzystając z obecności Pana Starosty i Pana Wójta – mieszkańcy Grodziska zgłaszają problem                       

z lampami, a dokładnie nie świeceniem tych lamp przy drodze wojewódzkiej między Wręczycą                              

a  Kłobuckiem. 

Mieszkańcy -  wiem, że pisali, składali jakieś pismo o wymianę tych lamp i z tego co twierdzą 

mieszkańcy, są odsyłani – że droga jeszcze na gwarancji, że nie powinniśmy się tym zajmować. 

Chciałem się dopytać, gdzie powinienem się zwrócić w celu usprawnienia, żeby te lampy zaczęły 

świecić. Nie wiadomo, czy to jest kwestia wymiany żarówki, czy to jest kwestia naprawy. 

Dlaczego mówię o naprawie - pierwszy słup nad rzeką, to od samego początku, kiedy droga została 

oddana do użytkowania, jest uszkodzony. Teraz pytanie – czy to jest awaria techniczna, czy to jest 

zwykła wymiana żarówki i kto za to odpowiada. 

Dziękuję Panie Starosto za szybką naprawę dziury przy remizie.  
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Radny Pan Artur Klorek: 

- Korzystając z okazji dziękuję, że Starostwo pochyliło się nad drogą Hutka-Praszczyki-Kałmuki.  

Ja mam jeszcze taką sprawę – w zeszłym roku już sygnalizowałem i prosiłbym o pochylenie się też 

nad tematem oznaczenia pionowego skrzyżowania przy TPD, przy tych WTZ-tach. Tam do tej pory 

nic nie ma. 

Nie tak dawno nawet był wypadek, tam Pani wpadła w płot i to niedaleko przystanku autobusowego. 

Warto by tam te znaki, które są pionowe przenieść też na asfalt, żeby to w jakiś sposób 

sygnalizowało pierwszeństwo na tych drogach. Na pewno  poprawi to bezpieczeństwo, tym bardziej, 

że tam się teraz otworzył sklep. Warto byłoby tam te znaki pionowe zaznaczyć. Także ponawiam 

moją prośbę i jakby dało radę, to bardzo proszę. 
 

Radny Pan Michał Hendzlik: 

- Panie Starosto ja chciałem się dopytać względem tego przejazdu na Borowem, bo wiem że były 

jakieś rozmowy z przedstawicielami Kolei. Czy jest może jakiś przypuszczalny termin, kiedy on 

będzie oddany albo jakby udrożniony do przejazdu? 
 

Radny Pan Krzysztof Ocimek: 

- Panie Starosto ja mam pytanie – mówiliśmy o drodze tej przez Szarlejkę i Kalej – czy jest taka 

możliwość zgłoszenia tej drogi Goździków. 500 metrów tej drogi jest. Ta droga należy do miasta                     

i nie ma się kto tym zająć. 

My jako mieszkańcy Szarlejki i Kalei korzystamy z tej drogi, jest bardzo dużo dziur,  gdyby można 

było z tym coś zrobić. 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Panie Starosto, dzisiaj nieobecna jest Radna reprezentująca Okręg Czarnej Wsi i Boru Zapilskiego. 

Jak wiadomo zamknięcie wiaduktu, który niestety z informacji którą ja mam - i tutaj już częściowo 

odpowiem – potrwa dłużej niż zakładano.  

Na ostatnim spotkaniu z Koleją ustaliliśmy, że w ciągu miesiąca będzie złożona dokumentacja,                    

bo musi być zgoda, ustalenie warunków ruchu, otwarcia, przeprojektowania, podniesienia tych torów, 

uzupełnienia i zapewnienia ciągłości przejazdu przez przejazd kolejowy w drodze powiatowej. 

Skontaktowała się ze mną przedstawicielka inwestora głównego, która chce doprowadzić                              

do spotkania dwóch osób, właścicieli gruntów i chcą przyspieszyć jednak budowę wiaduktu,                           

co oznacza, że tak naprawdę nawet przy zgodzie, pozwoleniach, do czerwca nie byłby ten przejazd 

otwarty. Taką ja mam informację ostateczną, nie wiem jak tutaj Pan Starosta. 

Zasygnalizowałem, że takiego terminu, bynajmniej jeżeli chodzi o Gminę i mieszkańców – nie 

przyjmiemy i na pewno tutaj będą interwencje  w tej kwestii. 

Podstawą całego problemu jest fakt, iż wstrzymanie budowy wiaduktu, który miał budowany 

wcześniej niż torowisko przebudowane, doprowadziło do tego, że wiaduktu nie ma, a torowisko 

uniemożliwia bezpieczny przejazd.  

Chciałem jednak skorzystać, ponieważ ten wniosek też jest już od dłuższego okresu składany                            

i próbujemy – zarówno Pan Starosta jak i ja – wypracować jakieś rozwiązanie. Niestety w sytuacji 

zamknięcia przejazdu kolejowego i perspektywy budowy wiaduktu przez kolejny rok, czy 1,5 roku,   

a może nawet dłuższy okres, większość ruchu samochodowego skierowana jest teraz przez                            

Bór Zapilski i Długi Kąt.  Mostek, ten przejazd, to oczywiście bardzo dobra inwestycja i super,         

że została tak szybko wykonana, bo w pewnym momencie ten transport spowodował, że to się już tak 

zapadło, że groziło całkowitą utratą przejezdności w tamtym rejonie. 

Dlatego ponawiam w imieniu Radnej, która tutaj składała kilkakrotnie ten wniosek o to, aby 

pomyśleć o sfinansowaniu, czy współfinansowaniu budowy chodnika na Borze Zapilskim                                  

i  dokończenia tego chodnika, który mamy na Pile, bo to jest jeden taki ciąg komunikacyjny, a w 

ciągu tym całym  dochodzi nam także Zamłynie. Tutaj  interwencje Policji są coraz częstsze – o to, 

aby zapewnić jednak ciąg pieszy na tak ruchliwych drogach. Jeżeli można prosić, to czy z „Polskiego 

Ładu”, czy z tych środków drogowych, które będą -  także ująć i to prośba do Pana Starosty.  
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Wiadomo że Zarząd też musi do tego jakoś podejść. To jest droga, która stała się teraz bardzo 

ruchliwa i myślę, że w najbliższym okresie będzie po prostu drogą bardzo niebezpieczną. 

 Na tym odcinku dochodzi, już wcześniej, przy mniejszym ruchu dochodziło do zdarzeń, nawet 

śmiertelnych wypadków, a jednocześnie poczyniliśmy wspólną inwestycję odbudowy nakładki na 

Borze Zapilskim po inwestycji związanej z budową kanalizacji i budowa chodnika pozwoli na  

dokończenie tej inwestycji. Mówimy tu o tej wierzchniej nakładce, bo ten ruch samochodów ciężkich  

przede wszystkim, powoduje, że  ta droga tego nie wytrzymuje  i zaczyna się zapadać. Szkoda byłoby 

taką inwestycję wspólną, żeby została zniszczona.  
  

Starosta Powiatu Kłobuckiego Pan Henryk Kiepura udzielił następujących odpowiedzi na zadane 

pytania i wnioski: 

- Odnośnie pierwszego pytania dotyczącego lampy w Grodzisku – my nie zajmujemy się 

oświetleniem, więc myślę, że jeżeli jakieś sygnały są – to jednak do Gminy, bo Gmina płaci                              

za oświetlenie.  

- Co do oznaczenia pionowego na Hutce – ja pamiętam ten wniosek, przekazałem sprawę do PZD, 

prosiłem, żeby zasięgnęli opinii Wydziału Ruchu Drogowego, ponieważ i tak na koniec procedury 

sporządzenia dokumentacji organizacji ruchu, taka opinia pozytywna lub negatywna się pojawia                      

i zobaczymy co nam przedstawią. 

-  Co do przejazdu i terminów – Pan Wójt trochę  naświetlił temat, ale  ja mając doświadczenia z PKP 

również z innych miejsc, nie powiem jaki termin może być, bo po prostu to nie będzie wiarygodne. 

-  Co do ulicy Goździków -  możemy ustalić tak, że zobowiąże się wystosować pismo i rozmawiać                        

z Prezydentem Częstochowy, ponieważ nie jest to nasza droga. Ona jest zapomniana rzeczywiście.                   

Już kiedy robiliśmy 12 lat temu, już były takie sygnały i wnioski do Częstochowy, żeby                       

to zrobić, ale nie zrobili. Więc do takiego czegoś się zobowiązuje. 

-  Co do chodnika na Czarnej Wsi – Pan Wójt już ten temat podnosił, rozmawialiśmy kilka razy na 

ten temat. Natomiast w budżecie nie mamy dokumentacji na rok przyszły. Mamy z kolei 

dokumentację na chodnik w Pile i w Kulejach, w Zamłyniu w kierunku na Kuleje. Myśmy tam jakiś 

nieduży odcinek zrobili ze wspólnych środków Gminy i Starostwa. Ja zgłosiłem to zadanie do 

„Polskiego Ładu” w tym pierwszym naborze, ale niestety nie otrzymaliśmy dofinansowania.  

Z pewnością w następnym naborze będziemy powtarzać, żeby uzyskać środki finansowe na to 

zadanie. 

      Na tym Pan Starosta zakończył udzielanie odpowiedzi na wnioski i pytania Radnych, po czym                         

w związku z brakiem kolejnych pytań, Pana Starosta nawiązał do swojego pierwszego wystąpienia, 

przekazując dodatkowe informacje: 

-  Jeszcze dwie sprawy krótkie – w tym pierwszym moim wystąpieniu miałem zanotowane, ale nie 

mówiłem – kilkanaście dni temu, krótko przed świętami,  w Starostwie Powiatowym organizowałem 

spotkanie z Dyrekcją Polskiej Spółki Gazownictwa z Zabrza, bo mieszkańcy pytają, bo jakby 

deklaracje kilka lat były dotyczące gazu, że się będzie można podpinać.  

Ta inwestycja dwa lata temu dość mocno ruszyła, tak jak się zacięła pod Blachownią w kierunku na 

Wręczycę, tak dość mocno ruszyła na Krzepice, przy czym jest tam zasilanie ze stacji  bazowej,                   

ale nie wiem czy tam ten gaz jest dostarczany, ale już docierają z tym do Kłobucka.                         

Deklaracja Pana Dyrektora jest taka, że w okolicach połowy 2023 roku, a może wcześniej, zostanie     

to spięte tą instalacją zasilającą z kierunku Blachowni, tutaj przez Wręczycę i cała ta część Powiatu, 

gdzie już ta instalacja gazowa jest doprowadzona, będzie zasilana z rurociągu. Natomiast zostanie 

zlikwidowana ta stacja LNG i zostanie to przeniesione gdzieś w inną część województwa. 

I to co najważniejsze – jest deklaracja Dyrektora, że w drugiej połowie 2023 roku będą się mogli 

podpinać indywidualni mieszkańcy Powiatu Kłobuckiego. Na razie tutaj na linii Blachownia – 

Wręczyca, część Kłobucka, na Waleńczów, Opatów, Wilkowiecko, Krzepice, Złochowice,                              

do Maskpolu.  Następne plany są w kierunku Gminy Lipie, ponieważ dużym końcowym odbiorcą,                   

a taka jest zasada gazowników -  byłaby firma Jamar z Albertowa, ona zatrudnia kilkaset osób.                     

Później, jak byłaby instalacja do firmy, to podłączaliby się mieszkańcy. 
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- Też po zmianie organizacji ruchu na ul. Śląskiej we Wręczycy, rozmawiałem i nawet wysłałem 

pismo do Pana Starosty Częstochowskiego, ponieważ ta droga od świateł we Wręczycy                                

do Blachowni jest w gestii Starosty Częstochowskiego, tam są dolegliwości związane ze 

studzienkami – wyżej, niżej. 

Był już na spotkaniu naszych drogowców z drogowcami z Częstochowy i myślę, że w najbliższych 

tygodniach te studzienki zostaną wyregulowane.  

One tak mieszkańcom nie przeszkadzały, kiedy patrząc w kierunku remizy zatoka parkingowa, która 

też była problemem, bo zrobiono 90 - metrową zatokę i Policja ją traktowała jako zatokę autobusową. 

Nie było aż takiego problemu, kiedy te studzienki były w zatoce, natomiast teraz kiedy te zatoki są 

przeniesione na drugą stronę, tu jest pas ruchu i akurat te dwie studzienki są w koleinie i to powoduje 

duże drgania i hałas. Myślę, że w najbliższych tygodniach Częstochowa też tą usterkę usunie. 

3 albo 4 studzienki tam wchodzą w grę. 

 

Na tym Pan Starosta zakończył swoją wypowiedź. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant podziękował Panu Staroście, po czym                                   

o  godz. 13.24 ogłosił 10 minut przerwy. 

Sesja została wznowiona o godz. 13.38. 
 
 

Ad.9.  

Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2022-2029. 

1) Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy odczytała 

pozytywną – z zastrzeżeniami zawartymi w uzasadnieniu - opinię VI Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 14 grudnia 2021 r. o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Wręczyca Wielka projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wręczyca Wielka na lata 2022-2029. 

(Uchwała Nr 4200/VI/213/2021 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                            

w Katowicach z dnia 14 grudnia 2021 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Wręczyca Wielka projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wręczyca Wielka na lata 2022-2029 – załącznik nr 7 do protokołu) 

2)  Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, iż Państwo Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na 

lata 2022-2029 drogą elektroniczną. 

Następnie zwrócił się do Rady Gminy z zapytaniem, czy jest zgoda na to, aby nie czytał całego 

projektu uchwały, ponieważ stanowi ona paręnaście stron, zawierających gro tabel. 

     Radni nie wnieśli do powyższej propozycji sprzeciwu. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant po odczytaniu nagłówka, 

poddał projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wręczyca Wielka na lata 2022-2029 pod głosowanie. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

    Głosowanie imienne  nr 8 – załącznik nr 2 do protokołu 
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W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                  

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/292/21 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2022-2029.  
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

Ad. 10.  

      Uchwalenie budżetu gminy na 2022 rok. 
 

     Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zwrócił się do Skarbnika Gminy                            

o przedstawienie opinii VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z 

dnia 14 grudnia 2021 r. w sprawie projektu uchwały budżetowej na 2022 rok wraz                                   

z uzasadnieniem. 
 

 1) Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior odczytała pozytywną – z uwagami zawartymi                                   

w uzasadnieniu - opinię VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach     

z dnia 14 grudnia 2021 r. o przedłożonym przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka projekcie uchwały 

budżetowej na 2022 rok wraz z uzasadnieniem. 

 

(Uchwała Nr 4200/VI/212/2021 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                             

w Katowicach z dnia 14 grudnia 2021 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Wręczyca Wielka projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok wraz z uzasadnieniem –  

załącznik nr 8 do protokołu) 

 

2) Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy, wnioski i opinie Komisji Rady Gminy w sprawie 

projektu budżetu gminy na 2022 rok, przedstawili kolejno: 

 

a) Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Janusz Ogłaza odczytał pozytywne opinie: 

Komisji Budżetowej oraz Komisji Polityki Społecznej z dnia 14 grudnia 2021 r. w sprawie 

projektu budżetu gminy na 2022 rok. 
 

   (Komisja Budżetowa oraz Komisja Polityki Społecznej na wspólnym posiedzeniu w dniu                      

14 grudnia 2021 r. nie zgłosiły wniosków do projektu budżetu gminy na 2022 rok.  W wyniku 

odrębnego głosowania, Komisje j/w pozytywnie zaopiniowały projekt budżetu na 2022 rok. 

Komisja Budżetowa - jednogłośnie, Komisja Polityki Społecznej - większością głosów,                              

przy 4 głosach „za” i 1 „wstrzymującym”) 

 

(Informacja nt. Wnioski i opinia Komisji Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej Rady 

Gminy do projektu budżetu gminy na 2022 rok - załącznik nr 9 do protokołu) 

 

b) Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Żerdziński w zastępstwie nieobecnej                       

na sesji Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, odczytał pozytywną opinię Komisji 

Rewizyjnej z dnia  7 grudnia 2021 r. w sprawie projektu budżetu gminy na 2022 rok.  

 

(Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 7 grudnia 2021 r. nie zgłosiła wniosków do projektu 

budżetu gminy na 2022 rok. W wyniku głosowania Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu gminy na 2022 rok.) 

(Informacja nt. Wnioski i opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy do projektu budżetu gminy 

na 2022 rok - załącznik nr 10 do protokołu) 

3)  W punkcie przeznaczonym na dyskusję, Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant 

zapytał, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawie projektu budżetu gminy na 2022 rok. 
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W dyskusji głos zabrali kolejno: 

     Radna Pani Anita Toborek: 

   - Ponieważ dostaliśmy w krótkim czasie dwa projekty i rozumiem, że mamy się kierować tym 

projektem zmienionym – tutaj w tym punkcie, który dotyczy inwestycji, Pani Skarbnik była 

uprzejma nam na Komisji wyjaśnić skąd ta nadwyżka w „Polskim Ładzie”, bo w pierwotnym 

budżecie przedstawiliście nam Państwo sumę 5 mln 170 tys., natomiast w tym przedłożonym – jak 

rozumiem już do głosowania, późniejszym, z piątku – ta suma wynosi tyle ile przewiduje „Polski 

Ład”. 

     Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

     - W tym ostatnim – zmienił się tylko i wyłącznie załącznik dotyczący rachunku dochodów 

własnych. 

      Radna Pani Anita Toborek: 

 -  W zawiadomieniu z dnia 21 grudnia - mamy Pkt 10 p.pkt 5 – uchwała budżetowa, mamy jeden 

projekt i tam widnieje suma 5 mln 170 tys. Czy ja coś źle czytam? A w nowym projekcie uchwały, 

który przesłaliście nam Państwo w piątek – również pod tym samym numerem jest inna suma i są 

inne kwoty przeznaczone na te inwestycje z „Polskiego Ładu”. Chyba, że ja się mylę,                              

to natychmiast się wycofam, bo być może patrzę w jakiś inny dokument, a chciałabym wiedzieć, 

który dokument mam głosować. Pierwotnie były wyższe sumy, bo np. Tęczowa była – 180 tys.,                 

a w tym drugim, Tęczowa – 159 tys. Malinowa była – 105 tys., a w drugim była - 99 630 zł.                        

Czy to jest ta różnica? Pamięta Pani, dyskutowałyśmy, Pani tłumaczyła... 

     Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

 - Że muszę załącznik dostosować do takiego zdania jakie ma Regionalna Izba Obrachunkowa. 

Tam są wykazane tylko i wyłącznie środki z „Polskiego Ładu”, natomiast nie ma wkładu naszego 

własnego.  I to już w tym budżecie, który Państwo otrzymaliście w projekcie tydzień temu – już ta 

zmiana też była. 

     Radna Pani Anita Toborek: 

     - Dobrze, to gdzie się podziało to 470 tys. zł? 

     Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

     - Ono jest w budżecie. Nie ma go tylko w tym załączniku. 

     Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

      - To jest wyciągnięcie tego VAT-u, o którym mówiliśmy, że zakładamy, że będzie trzeba zapłacić 

VAT. Regionalna Izba Obrachunkowa zażądała, aby tak zmienić zapisy... 

      Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

      - W tym załączniku ma być widać tylko i wyłącznie .... 

      Radna Pani Anita Toborek: 

      - Bo porównałam też ogólną sumę budżetu, ona się nie zmieniła, tylko... 

      Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

      - Nie zmieniła się. 

      Radna Pani Anita Toborek: 

      - Tylko zostały zmienione zapisy. 

      Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

- Tak. Ten załącznik ma wykazywać tylko i wyłącznie kwoty związane z „Polskim Ładem”. 

Według Regionalnej Izby Obrachunkowej mieliśmy po prostu wyciągnąć środki, które Gmina 

dokłada do realizacji tych zadań. Dlatego jest mniejsza ta kwota, bo ona tylko i wyłącznie 

wskazuje „Polski Ład”. Natomiast w innych załącznikach, jeżeli Pani Radna sobie spojrzy,                        

to realizacja tych inwestycji jest na takim samym poziomie jak we wcześniejszym załączniku. 

Tylko i wyłącznie został ten jeden załącznik zmodyfikowany. Natomiast nie zmniejszyły się - 

jeżeli chodzi o wydatki - nie zmniejszyły się na tych zadaniach wydatki, tylko w tym załączniku 

widać tylko i wyłącznie „Polski Ład”. 
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     Radna Pani Anita Toborek: 

- Tak, porównałam te sumy, suma ogólna jakby jest ta sama, ale nie umiałam znaleźć tych 

brakujących 470 tys. zł. 

     Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

 - W tym załączniku ich nie ma, w tym jednym załączniku. Tam mają być tylko środki wykazane    

z „Polskiego Ładu”, bez naszych środków. 

     Radna Pani Anita Toborek: 

     - Dobrze, dziękuję za wyjaśnienie. 
 

Następnie Przewodniczący Pan Marek Prubant zwracając się do Rady Gminy zapytał,                                

czy  są jeszcze jakieś niejasności. 
 

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Może nie niejasności, ale takie moje przemyślenia, ponieważ głosujemy w budżecie wymianę 

ogrodzenia w dwóch szkołach. Natomiast są szkoły, gdzie łazienki się sypią, płytki odpadają i to 

grozi bezpieczeństwu dzieci, a tak naprawdę de facto - te płoty w tych szkołach są i nie wpływają 

na poziom kształcenia, czy bezpieczeństwa dzieci. 
 

     Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś sugestie. 
 

Innych głosów nie było, w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy uznał dyskusję                            

za wyczerpaną. 
 

4)  Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant otwierając p.pkt dotyczący podjęcia uchwały 

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

stwierdził, że Państwo Radni otrzymali projekt niniejszej uchwały. 

Następnie zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały Państwo Radni będą mieli pytania. 
 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie pokrycia 

części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących 

z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, po czym poddał go pod 

głosowanie. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne  nr 9 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                  

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/293/21 w sprawie pokrycia części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących           

z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

  5) Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oznajmił, że Państwo Radni w dniu 

wczorajszym dodatkowo otrzymali uchwałę budżetową, tą którą będziemy głosowali, drogą 

elektroniczną. 

Następnie zapytał, czy do tej uchwały którą Państwo Radni otrzymali, uwzględniającej 

poprawki, będą jakieś pytania. 

Jednocześnie zaproponował, aby na początku Pani Skarbnik lub ktoś od Pana Wójta mógłby 

wyjaśnić, dlaczego te poprawki powstały. 
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     W imieniu Wójta Gminy głos zabrał: 
 

Pan Mateusz Wąsiński Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych, który w wyjaśnieniu 

dot. wprowadzenia zmian do pierwotnego projektu uchwały budżetowej na 2022 rok, 

poinformował Radę Gminy: 

- Jeżeli chodzi o te zmiany dotyczące żywienia w poszczególnych placówkach, to po pierwsze 

należy zaznaczyć, że jakby nie sięgamy dodatkowo po środki gminne, tylko operujemy                             

w środkach tych ze składek, z tego co opłacają rodzice. Dlaczego nastąpiły takie zmiany? Są one 

najprościej mówiąc, związane z cenami żywności. Oferenci, potencjalni wykonawcy, którzy będą 

dostarczali produkty żywnościowe do szkół i przedszkoli, w niektórych wypadkach nie deklarują 

w ogóle, czy wstrzymują się jeśli chodzi o deklarację – kwot, które miałyby obowiązywać                       

w zawieranych umowach. W innych wypadkach z kolei mamy dość znaczące, nawet drastyczne 

zmiany – nasi dotychczasowi wykonawcy, czy ci którzy zostali wyłonieni w wyniku zamówień 

publicznych, po prostu oferują kwoty znacząco wyższe niż to było na rok 2021. W większości 

wypadków tłumaczą to wzrastającymi cenami żywności i też jakby niepewnością sytuacji 

rynkowej jeśli chodzi o te produkty. 

 

Następnie głos zabrała Pani Barbara Jezior Skarbnik Gminy, która uszczegółowiła wypowiedź 

przedmówcy: 

- Zmiana, o której tutaj mówił Pan Dyrektor polega na tym, że rachunek dochodów własnych                  

na stołówkach szkolnych i przedszkolnych, wzrósł po stronie dochodów i wydatków aż                             

o 930 tys. zł.  Taka jest duża różnica pomiędzy cenami artykułów żywnościowych. 
 

     Radny Pan Jakub Winecki: 

     - Czy to jest różnica w wkładzie do kotła? 
 

     Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

          - To jest czysta różnica. W Przedszkolu we Wręczycy Wielkiej po ostatniej kontroli zostało 

przeprowadzone pełne postępowanie przetargowe. Na podstawie złożonych ofert przetargowych, 

śmiało można stwierdzić, że wszystkie produkty żywnościowe, które będziemy zakupywać w tym 

roku, wzrosną o co najmniej 80-100%. A to nie są najgorsze wiadomości. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zapytał, czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych 

miałby  pytania odnośnie uchwały budżetowej, którą będziemy za chwilę głosować. 
 

Do projektu uchwały ze strony Radnych więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Natomiast o głos poprosił Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński, który poinformował: 

              -  Jedna ze zmian, która tam jest bardzo istotna, i która spowodowała to, że przedstawienie                    

dla Państwa tych zmian nastąpiło w późniejszym terminie, wynika z faktu, iż przeprowadziliśmy 

już dwa postępowania przetargowe na zakup energii dla potrzeb Gminy Wręczyca Wielka,                     

mówię tu o budynku, gminnym oświetleniu,  przepompowniach i oczyszczalniach ścieków. 

W pierwszym przetargu nie zgłosiła się żadna oferta, w drugim przetargu mieliśmy złożone 

dwie oferty. Za rok 2021 – kwota przetargowa była w kwocie ok. 1 mln. zł, teraz najtańsza 

złożona oferta to jest 3 mln zł. I oferent, który złożył tą ofertę już się wycofał z podpisania umowy 

w związku z informacjami medialnymi i zapowiedziami ministerialnymi co do podwyżek cen 

prądu. 

W dniu dzisiejszym zostały przysłane dokumenty od drugiego oferenta, badamy je, 

najprawdopodobniej będzie jeszcze potrzeba zmiany tej kwoty.  Druga kwota to jest na dzień 

dzisiejszy 3 mln 900  tys. zł, co jest kwotą już kosmiczną, aczkolwiek życzyłbym sobie                             

i gminnemu budżetowi, żeby ta umowa została jednak podpisana, ponieważ ceny prądu, czy 

stawek, w przyszłym roku mogą skoczyć jeszcze o kilkaset procent. Także tutaj jest też zmiana 

dotycząca ogromnej podwyżki na energii elektrycznej. Nie mamy jeszcze informacji, bo będą 

jeszcze informacje spływały. Będą podpisywane umowy zarówno przez Gminny Ośrodek Kultury, 

jak i nasze placówki oświatowe na energię elektryczną, na gaz – jeżeli chodzi o wyłonienie 

wykonawców, dostawców - na opał.  
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Więc trzeba się liczyć z tym, że koszty z tym związane przy jednoczesnym zmniejszeniu 

dochodów, powodują, że z jednej strony – dobrze, bo dostajemy środki na inwestycje, ale z drugiej 

strony może się okazać, że nie będziemy w stanie utrzymać wydatków gminnych nawet w tym 

budżecie, bo on tworzony jest na warunkach teraźniejszych, a przyszłe są bardzo niepewne,                    

jak zresztą zauważyła Regionalna Izba Obrachunkowa. 
 

Pani Barbara Jezior Skarbnik Gminy doprecyzowała wypowiedź Pana Wójta informując Radę 

Gminy: 

         - Jeżeli chodzi o zmiany dotyczące zakupu energii elektrycznej, to już tydzień temu w tych 

materiałach te zmiany były. Ta wczorajsza zmiana dotyczyła tylko i wyłącznie rachunku 

dochodów własnych, bo wczoraj ZOPO nas poinformowało o takiej sytuacji. 

Natomiast mówię dlatego też o tej energii elektrycznej, Pan Wójt również, ponieważ wszystkie 

inne zmiany na Komisjach były omówione, natomiast ta jedna nie, ponieważ kiedy były Komisje 

nie mieliśmy takiej świadomości, że takie środki będziemy potrzebowali na zakup energii. 

Na oświetleniu ulicznym do tej pory wystarczała nam kwota ok. 500 tys. zł, natomiast jeżeli 

chodzi o tą ofertę, gdzie oferent się już wycofał, to już tam - to oświetlenie uliczne kosztowałoby 

nas 2 mln zł, czyli 1,5 mln więcej niż do tej pory. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

          - Teraz, jeżeli będzie taka sytuacja, ponieważ druga oferta którą przedstawiono w Gminie jest na            

3 mln 900 tys. Czyli w tym momencie mamy niedobór finansowy w granicach 900 tys.? 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

          - Tak, aczkolwiek nie zdążyliśmy..., bo wycofanie oferty było wczoraj. Wysłaliśmy dokumenty, 

nie mamy potwierdzenia. Dzisiaj nie wprowadzaliśmy tych zmian, bo ani nie było możliwości 

takiej, żeby wszystkie załączniki poprawić, uchwały itd. Dlatego sygnalizuję tutaj, że być może 

będzie potrzeba sesji nadzwyczajnej, o ile oferent potwierdzi chęć podpisania umowy. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

         - Proszę Państwa trudno jest to komentować, ponieważ przy normalnych budżetach jakie były 

kiedyś, w jakiś sposób planowało się koszty, a dzisiaj widzicie Państwo, że praktycznie z dnia na 

dzień te koszty wzrastają. A obawiam się, że inne koszty w postaci energii elektrycznej, w innych 

działach jak Oświata, czy Dom Kultury, też te pieniądze będą całkowicie inne. Współczuję 

rządzącym, a mianowicie Panu Wójtowi, bo rządzenie w tym momencie jest bardzo ciężkie.                      

Nie wiem skąd te środki Pan Wójt w przyszłości znajdzie do normalnego funkcjonowania,                          

ale będziemy się nad tym zastanawiali w roku przyszłym. 
 

Następnie Pan Przewodniczący zwrócił się jeszcze raz do Rady Gminy o ewentualne pytania                

do projektu uchwały budżetowej. 
 

Głos zabrał: 
 

Radny Pan Artur Brodziak zwracając się do Pana Wójta w temacie: 

              - Panie Wójcie może to pytanie nie ma już związku bezpośredniego z uchwałą i skutkami 

zwłaszcza, w kontekście podwyżki cen energii, tak drastycznej. Natomiast pytanie - czy 

niezależnie od tego, czy ta uchwała dzisiaj zostanie uchwalona, czy nie warto wrócić do analizy, 

która już kiedyś była dokonywana jeśli chodzi o sukcesywną wymianę oświetlenia. Bo jeśli 

dobrze rozumiem, każde nowe punkty oświetlenia ulicznego, to są lampy LED energooszczędne. 

Istniejące oświetlenie jest w mniejszym, większym stopniu wymieniane też na energooszczędne 

jeśli chodzi o zużycie naturalne. Natomiast w kontekście tak horrendalnych podwyżek cen energii, 

czy tutaj ta analiza powtórna, żeby tą wymianę przyspieszyć – nie byłaby zasadna, mówię                          

o przyszłym roku. 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Ja w 100%-tach się z tym zgadzam. Pozostaje tylko jeden problem, na wymianę tego oświetlenia   

po prostu trzeba mieć fundusze.  
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Tu będziemy musieli się zastanowić, czy ewentualnie „Polski Ład” lub w zależności od tego, jak 

te ceny się będą kształtowały, tak jak wspomniał Pan Starosta – ze środków które już mamy 

przyznane na Subregion w zakresie czy odnawialnych źródeł energii, czy ekologii – być może tam 

by się udało złożyć wniosek, ale to na pewno nie na przyszły, tylko 2023 rok. 
 

Innych pytań i sugestii do projektu uchwały budżetowej na 2022 rok nie zgłoszono. 
 

  Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził,                              

iż przystąpimy do głosowania uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Jednocześnie Pan Przewodniczący zaproponował, aby z uwagi na to, że uchwała ta jest również 

obszerna, a Państwo Radni wraz z naniesionymi poprawkami otrzymali ją w dniu wczorajszym                 

w formie elektronicznej - nie czytać jej w całości. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Radnych, czy wyrażają na to zgodę. 

 

Radni nie wnieśli sprzeciwu, wyrażając tym samym zgodę na propozycję Przewodniczącego Rady 

Gminy. 

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy odczytał nagłówek uchwały w sprawie 

uchwalenia Uchwały Budżetowej Gminy Wręczyca Wielka na rok 2022, uwzględniającej 

naniesione poprawki, po czym poddał ją pod głosowanie. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 
 

Głosowanie imienne  nr 10 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka większością głosów (11 „za”,                             

0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/294/21 w sprawie uchwalenia 

Uchwały Budżetowej Gminy Wręczyca Wielka na rok 2022. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

   6)  Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, iż Państwo Radni otrzymali 

również projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

Następnie zwrócił się do Radnych o pytania do w/wym. projektu uchwały. 
 

Pytań do projektu uchwały będącego przedmiotem niniejszego punktu nie zgłoszono, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał ją, po czym poddał pod głosowanie. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

     Głosowanie imienne  nr 11 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/295/21 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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Ad.11.  
 

           Podjęcie uchwał w sprawach różnych. 
 

           Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek,                                                                 

nadmieniając, iż projekty uchwał szczegółowo omawiane były na Komisjach. 

Każdorazowo przed głosowaniem, Pan Wiceprzewodniczący zwracał się do Rady Gminy                                   

o ewentualne pytania do poszczególnych projektów uchwał.  
 

1)  Do projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola z oddziałem 

integracyjnym im. Małego Księcia we Wręczycy Wielkiej:  

 

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Panie Wójcie chciałem zapytać, czy spłynęło zalecenie pokontrolne z RIO? 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Jak Państwu mówiłem na Komisjach, termin minął 20 grudnia. 20 grudnia nie dostaliśmy tych 

materiałów. Otrzymaliśmy je wczoraj w godzinach popołudniowych, nie byliśmy w stanie ich jeszcze 

przeanalizować. W większości zaleceń, które były wskazywane, nie ma w samych wnioskach 

naprawczych – tak można by powiedzieć – zaleceniach pokontrolnych. Ograniczono się do                             

3 punktów, więc po przeanalizowaniu przedstawimy dokładniejsze informacje. 

Niestety z przyznanego nam terminu 14 dni na odwołanie, 7 już minęło.    

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Rozumiem to co Pan Wójt mówi, że nie zostało to jeszcze do końca przeanalizowane, ale czy z tych 

3-ech punktów, jest szansa jakoś uratować przedszkole w Grodzisku? Jakie są intencje Pana Wójta                      

w tym zakresie?  
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Intencje są niezmienne. Tak jak mówiłem, jeżeli wyraźnie naruszenie pewnych przepisów prawa 

będzie obligowało nas do przeniesienia placówki, to tego dokonamy. 

Na ten moment, ze wstępnego czytania, tu mówię o wstępnym czytaniu - realnym wydaje się 

utrzymanie placówki, zapewnienie tego na takich warunkach, jak proponowaliśmy już 2 lata temu, 

czyli takich rozsądnych dla dzieci i z oddziału przedszkolnego i z samego przedszkola. Kwestia teraz 

przeliczenia ile będzie to kosztowało, czy jesteśmy w stanie dostosować obiekt, ale myślę, że taka 

nadzieja na pewno teraz jest już dużo większa, niż była jeszcze tydzień temu. 

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Czy jako zainteresowany mogę prosić o otrzymanie skanu tego zalecenia pokontrolnego z RIO? 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Radny zawsze może mieć wgląd do dokumentacji, ale obowiązuje nas wniosek o udostępnienie 

informacji publicznej, przekażemy materiały. 

Na pewno będziecie też zaznajomieni z nimi jako Radni w sytuacji kiedy będziemy omawiać,                     

w materiałach.   

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Dziękuję.  

 

Wobec braku innych pytań, Wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały będący 

przedmiotem niniejszego p.punktu pod głosowanie.  
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 8 

Przeciw – 3 

Wstrzymujących się – 1 
 

Głosowanie imienne nr 12 – załącznik nr 2 do protokołu 
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W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka większością głosów (8 „za”, 3 „przeciw”,                    

1 „wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/296/21 w sprawie zamiaru przekształcenia 

Przedszkola z oddziałem integracyjnym im. Małego Księcia we Wręczycy Wielkiej. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

2) Do projektu uchwały w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych 

oświatowych jednostek budżetowych:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 13 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/297/21 w sprawie utworzenia rachunku 

dochodów własnych oświatowych jednostek budżetowych. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

3) Do projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w gminie Wręczyca Wielka na rok szkolny 2021 /2022:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 14 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                                                 

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/298/21 zmieniającą uchwałę w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Wręczyca Wielka na rok szkolny 2021/2022. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

4) Do projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Wręczyca Wielka oraz warunków i zasad  korzystania z tych 

przystanków:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 15 – załącznik nr 2 do protokołu 
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W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                          

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/299/21 w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Wręczyca Wielka oraz warunków i zasad korzystania                  

z tych przystanków. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

5) Do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy                    

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 16 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                           

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/300/21 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

6) Do projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody                     

i  odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wręczyca Wielka”:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 17 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                          

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/301/21 w sprawie uchwalenia 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wręczyca 

Wielka”. 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

7)  Do projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i  transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów 

komunalnych z terenu Gminy Wręczyca Wielka:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 
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Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 18 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/302/21 w sprawie określenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów 

komunalnych z terenu Gminy Wręczyca Wielka. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

8)  Do projektu uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i  trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 19 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                        

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/303/21 w sprawie terminu, częstotliwości                  

i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

9) Do projektu uchwały w sprawie przyjęcia ramowych plan ów pracy Rady Gminy                   

i  stałych Komisji Rady Gminy na 2022 rok:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 20 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/304/21 w sprawie przyjęcia ramowych 

planów pracy Rady Gminy i stałych Komisji Rady Gminy na 2022 rok. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

10) Do projektu uchwały  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                            

i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwd ziałania Narkomanii                     

na 2022 rok:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 21 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                         

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/305/21 w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 rok. 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

11)  Do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok:  

Pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek poddał pod głosowanie projekt uchwały                       

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok wraz ze zmianami, które zostały Radnym 

dostarczone w późniejszym terminie drogą elektroniczną. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 22 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/306/21 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2021 rok.  

(uchwała – załącznik do protokołu) 

12) Do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca 

Wielka na lata 2021-2029: 

Pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek poddał pod głosowanie projekt uchwały                

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2021-2029                  

ze zmianami, które zostały Radnym dostarczone w późniejszym terminie drogą elektroniczną. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 23 – załącznik nr 2 do protokołu 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXV/307/21 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2021-2029. 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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Ad.12. 

            Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 
 

            Na pytania i wnioski zgłoszone przez Radnych Gminy w punkcie 8 porządku obrad,                          

w większości kierowane do Starosty Powiatu Kłobuckiego, Pan Starosta udzielił odpowiedzi                     

na bieżąco. 

Natomiast Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński udzielił odpowiedzi j/n na jeden wniosek, który nie 

pozostawał w kompetencji Pana Starosty, a mianowicie wniosek: 
 

Radnego Pana Jakuba Wineckiego: 

- W sprawie oświetlenia i słupa – sprawdziliśmy. Przy okazji wykonania remontu przebudowy drogi                             

i chodnika wykonane zostało oświetlenie, mówimy o tej drodze od Grodziska do Kłobucka? 

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Tak, o tej wojewódzkiej drodze.  

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński 

- To oświetlenie zostało wykonane, ale nie zostało przekazane do dnia dzisiejszego na nasz stan.                               

Jest w Tauronie jako Skarb Państwa. 

Oczywiście nie oznacza to, że nie zainterweniujemy. Zgłosimy do naprawy, bo wiadomo, że chodzi    

o to, żeby to oświetlenie mieszkańcom służyło. 

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Skąd wynikało moje pytanie – bo mieszkańcy wiedzą, że utrzymuje tą drogę w dobrym stanie 

Zarząd Powiatowy Dróg i oni stwierdzili, że to jeszcze jest na reklamacji, że to w ogóle nie jest ich 

sprawa,  nie ruszać. I to było dziwne dla mnie, kto zarządza tymi lampami. Teraz już wiemy. 

Tam jest jeszcze taka kwestia, że przynajmniej jedna z tych lamp została postawiona w drzewie,                     

a więc to się będzie jeszcze wiązało z przycięciem gałęzi.  

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Odnośnie zgłoszenia awarii samego oświetlenia, to dokonamy, a sprawę przekazania na stan Gminy 

– będziemy musieli wyjaśnić. 

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Sprawa tej pierwszej lampy jest o tyle istotna, że tam była taka sytuacja - bo to jest linia starych 

lamp, linia nowych lamp i świeciły albo obie, albo żadna, albo potem świeciły na zmianę. Więc to też 

jest jeszcze kwestia sprawdzenia w ogóle stanu technicznego wykonania tych lamp. 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński odpowiedział, iż zobowiązuje się, że pracownicy Gminy to zgłoszą 

i wyjaśnimy wątpliwości, a także zgłosimy awarię oświetlenia.   

 

Ad. 13. 
 

           Zamknięcie obrad XXXV sesji zwyczajnej Rady Gminy. 
                                                                                                             

          Po wyczerpaniu porządku obrad, a przed zamknięciem sesji, Przewodniczący Rady Gminy     

Pan Marek Prubant, korzystając z faktu, iż jest to ostatnia sesja w tym roku i za parę dni będzie Nowy 

2022 Rok, złożył życzenia Noworoczne Panu Wójtowi, pracownikom Urzędu Gminy, Radnym i ich 

Rodzinom oraz wszystkim Mieszkańcom Gminy. 

Pan Przewodniczący życzył, aby spełniły się wszystkie marzenia oraz aby wszyscy pozostali                                                           

w zdrowiu, wyrażając jednocześnie nadzieję, że w przyszłym roku skończy się pandemia, czego 

życzy wszystkim Zgromadzonym oraz Mieszkańcom.  
 

        Następnie, w związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14.33 Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Marek Prubant dokonał zamknięcia XXXV sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca 

Wielka, dziękując wszystkim obecnym za przybycie.  
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Protokołowała:                                                                   Przewodniczący Rady Gminy                                              
 

Urszula Rokosa                                                                                Marek Prubant 


